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Interpellation om extern oberoende utredning av 

hemtjänsten  

 

Flera ma nader efter att Centerpartiet och fackfo rbundet Kommunals sektion fo r a ldreomsorg 

kra vde en oberoende extern utredning, har Uppsala kommuns politiska styre (S-V-MP) slutligen 

ga tt med pa  kravet. Detta beslut kommer efter att man tidigare besta mt avvisat fo rslaget med 

argument som: 

• ”Det utreds redan pa  ett mycket mer omfattande sa tt a n vad ett inhyrt konsultbolag 

fo rma r go ra.” 

• ”Jag a r trygg i att detta utreds mer inga ende a n na got annat jag sett utredas i kommunen. 

Nu beho ver vi la gga energi och resurser pa  handling, inte ytterligare en utredning.” 

Den plo tsliga fo ra ndringen i insta llning ger intrycket att beslutet om en extern utredning tillkom 

fo rst efter pa tryckningar fra n media och medborgare.  

 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor till kommunstyrelsens 

ordförande Erik Pelling (S): 

1. Hur kan det vara möjligt att Äldrenämndens ledamöter inte fått information om det som 
inträffat under våren förrän UNT skriver om det den 5 september? 
 

2. Varfo r motsatte du dig att tillsa tta en extern oberoende utredning na r ba de 

fackfo rbundet och oppositionen kra vde det? 

3. Vad har fo ra ndrats som go r att du nu va ljer att tva rva nda i fra gan om en extern 

oberoende utredning? 
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